



RESOURCES FOR CAMP PROFESSIONALS – Accessible from Anywhere in the World!

营地从业者资源库 - 面向全球

American Camp Association

美国营地组织

PROFESSIONAL DEVELOPMENT CENTER

职业培训中心

Online Learning

在线学习

TOP 5 THINGS YOU NEED TO KNOW ABOUT THE Professional Development Center

关于我们的职业培训中心的五件必须了解的事情

- 1. It's Credible.** Everything in the [Professional Development Center](#) is based on 13 youth development-related core competencies, which ensures that what you're learning will really matter to your career. ACA programs are reviewed so you get the highest quality education.
可靠。我们[职业培训中心](#)的所有计划都围绕着 13 个与年轻人的成长相关的核心能力来展开，确保大家在我们这里学到的知识在将来的职业生涯中肯定用得到。ACA 的所有培训计划都是经过专业评审的，以便确保培训者获得最高品质的教育。
- 2. You Get Credit.** For all the hours you spend learning with ACA, you get [Continuing Education Credits](#). These credits help you document your progress and verify your qualifications for your job . . . or the job you deserve.
你会获得学分。你在 ACA 培训期间的所有学时都会获得[成人教育学分](#)。这些学分会记录你所获得的每一个进步，给你目前的工作提供个人素质证明，或者你打算谋求的工作。
- 3. It's Always There for You.** You make the schedule. Learn online or through in-person training events and conferences. Visit our [calendar of events](#) to see what's happening, and view the [catalog of courses](#) to find new online learning opportunities.
随时开课。在这里学习日程表由你来定。可以选择在线培训，或者通过面对面授课和大课堂。请查看我们的[日程表](#)，看看这里都有哪些活动，[有哪些课程](#)适合在线学习。
- 4. The Price Is Right.** Our goal is to get you the education you need to succeed, not to burn a hole in your pocket. ACA members receive discounts on professional development opportunities and over 500 books and DVDs in the [ACA Bookstore](#).
价格公道。我们的目标是为了让你获得今后成功所必须的教育，不是盯着你的钱包。ACA 的会员将在职业发展机会方面获得折扣，在我们的 ACA 书店中有超过 500 本书籍和 DVD 供选购。
- 5. It's All about You.** Whether you're looking for education on leadership training or risk management, health and safety or marketing, you've come to the right place — [ACA's Knowledge Center](#). The Professional Development Center has it all — just choose your path and get moving!

一切为你。不管你是在寻找关于领导才能的培训，还是学习风险管理，或者健康安全，又或者市场营销的课程，来 [ACA 知识中心](#) 就对了。我们的职业培训中心都有 – 你需要做的只是选好课程顺序，然后行动！

Courses & Webinars 课程&网络培训

ACA online courses and webinars are ideal for program providers working with camps, schools, afterschool programs, government programs, and other summer learning and out-of-school time settings.

ACA 的在线课程和网络培训对于下列这些夏令营活动组织者和接待机构特别理想：营地、学校、课外活动、政府组织的夏令营活动以及其他在暑假和课余时间进行的活动。

- [Check out the catalog of educational offerings](#)
- [点击这里查看我们都有哪些教学安排](#)

Staff Training Certificates Courses

员工培训认证课程

Improve your credentials. Check out all of ACA's online [Certificates of Added Qualification](#). Contact ACA at PDC@ACAamps.org for group rates.

这个课程可以提高你的资质能力。点击这里查看所有 ACA 的在线[素质认证课程](#)，团队折扣价请联系 PDC@ACAamps.org。

- [Entry-Level Program Staff](#) — 15 credits, 15 hours, members pay \$15 per person
- [初级员工](#) – 15 学分, 15 小时, 会员价每人\$15
- [Experienced Program Staff](#) — 15 credits, 15 hours, members pay \$15 per person
- [高级员工](#) – 15 学分, 15 小时, 会员价每人\$15
- [Middle Managers](#) — 15 credits, 15 hours, members pay \$75 per person
- [中层经理](#) – 15 学分, 15 小时, 会员价每人\$75
- [Camp Director](#) — 20 credits, 20 hours, members pay \$100 per person
- [营地负责人](#) – 20 学分, 20 小时, 会员价每人\$100

Course & Webinar Packages

系统性网络培训和课程安排

Create your own package or choose from popular packages. Purchase access for one or multiple learners. 您可以自己选择适合的课程组成系统性培训打包计划，或者直接从我们的一些比较受欢迎的打包计划中选取。可以给单个人或者多个学生支付学费。

- [Create Your Own Online Staff Training Packages](#) — For multiple learners, \$1.50 – \$5.00 per person per credit depending on number of learners. Choose at least 3 courses.
- [自己确定员工在线培训计划](#) – 如果是多人受训，根据人数的不同，费用为每人每学分\$1.50 – \$5.00。请选择至少 3 个课程。
- [Camp Staff Member Package](#) — 5 credits, 5 hours. Members pay as little as \$225 total for up to 50 learners.
- [营地员工培训计划](#) – 5 个学分, 5 个小时。如果人数不超过 50 人，则会员只需要支付总额为\$225 的学费。
- [Camp Program Director Package](#) — 6.25 hours, 6.25 credits. Members pay as little as \$225 total for up to 50 learners.

- [营地负责人培训计划](#) – 6.25 小时，6.25 学分。如果人数不超过 50 人，则会员只需要支付总额为\$225 的学费。
-

e-CampFlix Training Videos

e-CampFlix 培训录像

[Unlimited streaming videos](#) at \$24.99/month. Hundreds of training videos. Ideal for group viewing.

每个与只需要支付\$24.99，可以不受时间限制在线观看我们的[培训录像](#)。有几百个培训短片。适合集体培训。

Other ACA Resources

其他 ACA 资源

[e-Books, Books, Forms, and Training DVDs](#)

电子书籍、书籍、表单，还有培训 DVD

[Camping Magazine](#) and [CampLine](#)

《营地》杂志和《CampLine》杂志

[Job Center](#) — Find a job or post a position

就业中心 – 您可以在这里找工作，或者发布招聘信息

[U.S. Colleges and Universities Directory](#)

美国大学和学院目录

[Research Storehouse](#)

研究成果屋

[Camp Knowledge Center](#)

营地知识中心

Invest in yourself. Invest in your staff. Invest in your future.

给你自己投资。给你的员工投资。给你的未来投资。

Questions? We can talk with you via email, phone, or Skype.

有问题？我们可以通过电子邮件、电话和 SKYPE 和你交流。

www.ACAcamps.org, 800-428-2267, PDC@ACAcamps.org

NOTE: All information provided in the links is English

请注意：所有这些链接指向的信息都是英文的。